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Адрес Afghan Glass 
Qalai Fathullah 
10th District, 8th Street 
Kabul

ПРОДУКТЫ / МАШИНЫ
MANUFACTURING 
Afghan Glass has the ability to furnish architectural, automotive, as well as other specialty replacement glass according to your specified volume
requirements. Quality float glass, mirror and laminated replacement glass are just a few of the company manufactured specialty products available for
direct shipment in full truckloads from our factory

FABRICATION 
As a leader in the fabrication of architectural glass and aluminum, Afghan Glass offers a complete array of glazing solutions to meet the needs of
building teams.

DISTRIBUTION 
Afghan Glass provides flat glass, mirror, architectural aluminum and other specialty products that are available throughout Afghanistan. We provide
quality products as well as top notch customer service according to the stocking requirements required by each customer – case goods, stock sheets
or cut to size. Glazing contractors can depend on Afghan Glass to furnish what is needed – when it is needed.

 

Company Profile of Afghan Glass

A service of glassglobal.com, an affiliate of glassglobal group.

Адресный материал, который Вы распечатали, является авторским правом и принадлежит Компании или третьему лицу ее
Маркетинговой Службы, и все права сохранены. Любой Пользователь, который получает доступ к такому материалу, может делать
это только в целях личного пользования, и использование такого материала представляет исключительный риск для
Пользователя. Перераспределение или другая коммерческая эксплуатация такого адресного материала запрещены. Где такой
адресный материал обеспечен третьим лицом, каждый Пользователь согласен соблюдать и быть связанным с определенными
условиями использования, относящимися к такому материалу новостей. Glass Global не представляет и не подтверждает точность
или надежность любой информации, содержащейся на любых адресных или внешних веб-сайтах, упомянутых в этой распечатке.
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